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Lindås Kommune 
 
Me er fire heimar i enden av Hodnesdalsvegen som ser ut til å ikkje komma innanfor 
området der det er planlagt utbygging av breiband/fiber. 
Her hjå oss er det så dårleg dekning og lav hastighet på internett at det er nyttelaust å vera 
meir enn ein på om gangen. Dette gjer bl.a at sonen min på 17 aldri kan ha vener på besøk 
og vera på nett. Han går på vidaregåande og treng eit nett som fungerer. 
Det var gledelig at det er planar om fiber her i dalen, men me blir skuffa hvis me inst i dalen 
med kanskje dårlegast dekning blir utestengt. 
Eg håper dette kan løysast. 
 
Med venleg helsing og takk, 
 
Hildegunn Hillestad 
 
 


